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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 15 decembrie 2023, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 15 decembrie 2023, se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 
1200. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.286 din 
12.12.2023 a fost convocat de îndată Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă extraordinară la data de 15 decembrie 2023, orele 1430. Consilierii 
judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, transmisă prin e-mail și 
telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 
 

* 
 

Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă 
de doamna vicepreședinte Camelia Tabără, iar prezența este făcută prin apel 
nominal.  

La ședință sunt prezenţi 27 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-
Ciprian - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna Calo 
Viorica, domnul Coman Samuel-Leon, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna 
Cîrcu Mirela-Maria, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș 
Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu 
Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, 
domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica 
Marius-Macedon, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop George, domnul 
Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul 
Sbîrciu Călin, domnul Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și 
doamna Ulecan Maria.   

Au lipsit de la lucrările ședinței domnul Emil Radu Moldovan - 
Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud și următorii consilieri 
județeni: domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul Moldovan Florin-Cristian și 
domnul Rus Marin-Vasile. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate 
al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul Borgovan Paul-Ioan - 
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șef serviciu, doamna Ceuca Gabriela-Adriana - șef birou, domnul Spân George-
Marian - consilier principal.  
 În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 2 proiecte de hotărâri care au 
îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

* 
 (Ora 1200) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumim că ați răspuns invitației noastre. O să 

încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 
A anunțat faptul că va vota verbal domnul consilier județean Dedean-

Bortăș Ioan. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 27, 

fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean. Mulțumesc.   

Proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/28616 din 12.12.2023 privind 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a fondului la 
dispoziția Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în sumă de 
2.032.973,08 lei, încasat suplimentar în anul 2023 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 2. Proiect de hotărâre nr.VIII/28618 din 12.12.2023 pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.175/2023 privind acordarea de către Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud a stimulentelor financiare elevilor și cadrelor 
didactice din instituțiile de învățământ preuniversitar din judeţul 
Bistriţa-Năsăud pentru performanțele școlare obținute la etapa 
județeană și participarea la etapa națională a Olimpiadelor 
Naționale Școlare și a Olimpiadei Naționale a Sportului Școlar în 
anul 2023, cu modificările și completările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
O să vă rog să votați ordinea de zi. 
Cristian-Costel Cârlig: - consilier județean – 
Doamna vicepreședinte, dacă îmi permiteți. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
Da, vă rog.  
Cristian-Costel Cârlig: - consilier județean – 
Primul punct de pe ordinea de zi, este cu amendament supus la vot? 
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Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
Da. 
Cristian-Costel Cârlig: - consilier județean – 
Am o intervenție aici. Din punctul meu de vedere acest punct ar trebui 

supus fără amendament având în vedere prevederile art.64 alin.(4) și alin.(5) 
din Regulamentul de Organizare și Funcționare al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud unde se menționează faptul că prima dată se supun la vot 
amendamentele și dacă acestea trec se supune la vot proiectul de hotărâre 
amendat, dar doar după ce trece amendamentul. Așa este menționat în 
Regulamentul de organizare, eu cred că ar trebui pus neamendat în ordinea de 
zi, se supune la vot amendamentul, dacă trece, se supune proiectul de hotărâre 
amendat la vot.   

Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
Domnule consilier, eu am în față un desfășurător semnat de directorul 

juridic și de șeful de serviciu, eu dau citire desfășurătorului, alte discuții o să vă 
rog după aceea cu doamnele, cu Direcția juridică, administrație locală. 

Cristian-Costel Cârlig: - consilier județean – 
Eu doar am menționat cum trebuie făcut. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte – 
Avem cu toții platforma, orice nemulțumire se tranșează în forurile 

abilitate.  Vă rog să votați. Vă mulțumesc! 
Vă rog să votați și colegii să aibă microfonul închis pentru că mai sunt și 

alte discuții. 
Cu 25 de voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” și 1 consilier județean 

care nu a votat, ordinea de zi a fost aprobată.  
(A votat „împotrivă” domnul consilier județean Cârlig Cristian-Costel. Nu a 

votat domnul consilier județean Scuturici Gheorghe. A votat verbal domnul 
consilier județean Demian Ioan-Alin.)  

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 

  1. Proiect de hotărâre nr.VIII/28616 din 12.12.2023 privind 
repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a fondului la 
dispoziția Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în sumă de 
2.032.973,08 lei, încasat suplimentar în anul 2023 
 Proiectul de hotărâre cu un amendament depus la data de 14.12.2023 de 
domnul vicepreședinte Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca, care a formulat un 
amendament asupra Proiectului de hotărâre, înregistrat la consiliul județean cu 
nr.II/28971, prin care propune majorarea sumei repartizate Comunei Cetate la 
100.000 lei și distribuirea sumei rămase de 1.932.973,08 lei în mod egal la 
celelalte unități administrativ-teritoriale din județul Bistrița-Năsăud, propunere 
care a fost discutată și în comisiile reunite și vă dau citire rezultatului votului din 
comisii. 

Comisia economică - aviz favorabil, fără amendament 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil, cu 

amendament 
Comisia de administrație - aviz favorabil, cu amendament 
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Comisia de urbanism - aviz favorabil, cu amendament 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz nefavorabil, cu amendament 
Deci toți colegii și-au exprimat punctul de vedere, vă rog să votați 

proiectul de hotărâre cu amendament. 
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Doamna vicepreședinte, eu cred că trebuie să respectăm Regulamentul de 

Organizare și Funcționare al Consiliului Județean. Dacă, colegul nostru Cârlig 
Cristian care este avocat, ne spune că regulamentul spune altceva, ce se 
întâmplă dacă noi votăm și nu respectăm regulamentul? Nu știu, mi se pare o 
inepție aici.  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Domnule Scuturici, eu am în față un desfășurător de care mă țin. Toate 

celelalte discuții juridice vă rog să le purtați acolo unde sunt forurile. Pe semne 
că o să avem o dezbatere la nivel de comisie juridică, eu am în față 
desfășurătorul asumat de Direcția juridică, administrație locală din consiliul 
județean. 

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Deci când ne convine regulamentul votăm, când nu, nu. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Este conform regulamentului domnule Coman. Vă rog să votați! 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Doamna vicepreședinte, îmi pare rău că trebuie să intervin. Am mai trecut 

și eu prin asemenea lucruri de mai multe ori. Dumnevoastră nu respectați 
regulamentul, deci când este în favoarea dumneavoastră votați într-un fel și 
când este în favoarea altora care vin cu amendamente se votează în alt fel și 
impuneți și forțați să se voteze împotriva regulamentului. Deci este clar încălcăm 
și încălcați de fapt regulamentul dumneavoastră. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Doamna consilier, cu respectul cuvenit fiecare consilier și-a exprimat 

punctul de vedere și în comisii. A rezultat din diversitatea avizelor pe care le-am 
citit cu voce tare, toate celelalte discuții vă rog, nu în acest for. Vă rog să votați 
așa cum vă dictează conștiința în acest moment. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Doamna vicepreședinte cum adică nu în acest for să ne exprimăm tot ce 

avem de spus, doar nu o să spunem acasă la pereți, noi trebuie să spunem aici 
că nu se respectă regulamentul.  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Doamna Calo, repet, eu am în față un desfășurător al ședinței în acest fel. 

Sunt mandatată ca și dumneavoastră să respect ceea ce îmi spune 
compartimentul de specialitate. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Ni s-a spus dinainte că se merge pe regulament și domnul președinte 

Cârlig a citat și articolul și litera. Deci de ce nu se respectă regulamentul? Este 
foarte rău.   
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Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Cu 19 voturi „pentru”, 7 voturi „ împotrivă” și 1 consilier județean 

care nu a votat proiectul de hotărâre a fost adoptat, așa cum avem cu 
toții în platforma de votare. 

(Au votat „împotrivă” doamna consilier județean  Calo Viorica, domnul 
consilier județean Cârlig Cristian-Costel, domnul consilier județean Coman 
Samuel-Leon, domnul consilier județean Dedean Bortaș-Ioan, domnul consilier 
județean Marica Marius-Macedon, domnul consilier județean Rus Dorin-Octavian 
și doamna consilier județean Sigmirean Doina-Maria. Nu a votat domnul consilier 
județean Scuturici Gheorghe. A votat verbal domnul consilier județean Demian 
Ioan-Alin.)  

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/28618 din 12.12.2023 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.175/2023 privind acordarea de către Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud a stimulentelor financiare elevilor și cadrelor 
didactice din instituțiile de învățământ preuniversitar din judeţul 
Bistriţa-Năsăud pentru performanțele școlare obținute la etapa 
județeană și participarea la etapa națională a Olimpiadelor 
Naționale Școlare și a Olimpiadei Naționale a Sportului Școlar în 
anul 2023, cu modificările și completările ulterioare 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

 Se supune la vot secret Art.I - modificarea și completarea Art.3 și a 
Anexelor nr.1 și nr.2 la HCJBN nr.175/2023 în sensul includerii a 2 elevi și a 4 
cadre didactice pe listele elevilor și cadrelor didactice care beneficiază de 
stimulente financiare pentru performanțele școlare obținute la etapa județeană 
și participarea la etapa națională a Olimpiadelor Naționale Școlare. 

Cu 22 voturi „pentru” și 5 consilieri județeni care nu au votat, 
Art.I  a fost adoptat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
Cu 25 voturi „pentru” și 3 consilieri județeni care nu au votat 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Nu a votat doamna consilier județean Darabont Emiliana-Cristina, domnul 

consilier județean Filipoiu Augustin-Florinel și domnul consilier județean Marica 
Marius Macedon. A votat verbal domnul consilier județean Demian Ioan-Alin.) 

 
* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 Mulțumesc mult de tot colegilor pentru prezență și participare, ne vedem 
săptămâna viitoare la ședința ordinară. Vă doresc un weekend plăcut. 
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Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Rugăm compartimentul juridic, doamna vicepreședinte, să ne dea un 

punct de vedere în ceea ce privește Regulamentul de Organizare și Funcționare 
al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc mult de tot pentru prezență și participare. Au notat 

doamnele! Mulțumesc mult. La revedere și un weekend plăcut! 
 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1211) 

 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 

       VICEPREŞEDINTE,           SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
         CAMELIA TABĂRĂ                     ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de ___.01.2024 
 
Verificat: Șef serviciu, Paul-Ioan Borgovan  ______  
Întocmit: Consilier superior, Nicoară Maria ________ 


